
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

Datum: 4 februari 2022 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller(s) van de vragen 

Mauriel van As, VVD 

 
 
Onderwerp: Fietsverkeer Berkel centrum 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1. Bent u bekend met de zorgen en klachten van winkeliers en winkelend publiek 
over het fietsverkeer dat kruist met wandelende mensen in het centrum van 
Berkel? Zo ja hoe kijkt het college zelf tegen deze klachten en zorgen aan? 

2. Wat ziet het college als mogelijkheden om de veiligheid te vergroten en de 
beleving te verbeteren van het winkelende publiek? 

3. Op welke termijn zouden er maatregelen genomen kunnen worden zoals bij 
vraag 2 gevraagd? 

4. Hoe kijkt het college aan tegen handhaving op fietsgebruik in stukken waar dit 
niet is toegestaan in het centrum van Berkel? 

5. Is het college bereid handhaving -al dan niet tijdelijk- te intensiveren ten einde 
de overlast op korte termijn te verminderen? Zo nee, waarom niet. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
* Aangegeven wat van toepassing is. 
Indien nodig 
Toelichting: 
Met betrekking tot het fietsgebruik in het centrum van Berkel is het voor veel mensen 
niet duidelijk waar wel en niet gefietst mag worden. Dit zorgt ervoor dat er hinderlijke 
en soms ook gevaarlijke situaties ontstaan doordat er fietsverkeer kriskras door 
wandelend publiek gaat, soms met enkelen naast elkaar. Ook wordt er gefietst op 
stukken zoals de centrumpassage waar dat in het geheel niet is toegestaan. Eea laat 
zijn dat het niet voor iedereen duidelijk is wat er waar mag met de fiets. Ook is de 
vraag of handhaving misschien op zijn plek zou zijn waar informeren en waarschuwen 
niet meer helpen. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 
 


